

## KENYATAAN TAWARAN

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Penyebutharga-Penyebutharga yang berdaftar dengan **Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI)** dan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** dibawah Bidang/Sub-Bidang dan Pecahan Sub-Bidang yang ditetapkan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi menjalankan kerja/perkhidmatan berikut:

TAJUK PROJEK	BIDANG/SUB-BIDANG	TARIKH MULA DAN TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP
<p align="center"><b>UPSI/SH/64/2023</b></p> <p><b>SEBUTHARGA BAGI PERKHIDMATAN MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PERALATAN SUIAIKENAL PROGRAM ORIENTASI PELAJAR BAHARU SECARA KONTRAK SELAMA DUA (2) TAHUN UNTUK JABATAN HAL EHWAL PELAJAR DAN ALUMNI (JHEPA) DAN INSTITUT PENGAJIAN SISWAZAH (IPS), UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS.</b></p>	<p align="center"><b>030201</b></p>	<p align="center"><b>18 MEI 2023 (KHAMIS)</b></p> <p align="center"><b>HINGGA</b></p> <p align="center"><b>01 JUN 2023 (KHAMIS)</b></p> <p align="center"><b>(12.00PM)</b></p>

Hanya penyebutharga yang mengemukakan sijil asal **KKM** di dalam bidang berkenaan bersama satu salinan fotostat sahaja layak memasuki tawaran sebutharga di atas. Setiap naskah dikenakan bayaran **RM20.00 dalam bentuk transaksi Debit Kad**.

Dokumen Tawaran sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis disudut atas kiri jenis kerja seperti di atas dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga. Pada atau sebelum hari sebutharga tersebut **ditutup jam 12.00**. Universiti Pendidikan Sultan Idris tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran. Bagi sebarang pertanyaan dan keterangan lanjut berkenaan pembelian sebut harga tersebut, sila hubungi En. Reezal Bin Ismail di talian 05-4506307 atau email [reezal@bendahari.upsi.edu.my](mailto:reezal@bendahari.upsi.edu.my) (Isnin- Jumaat jam 8.00 pagi sehingga 5.00 petang) manakala jika terdapat pertanyaan **berkaitan teknikal** sebut harga ini boleh berhubung dengan **En. Megat Azril Izwan Bin Megat Ibrahim (012-365 2004)**